
    

Styrelsemöte SNSF 24/3 2025 

Var: Via Teams 

När: 2025.03.24 kl 19.00 

Närvarande: Carin Gustafsson, Jan-Erik Sjöberg, Sofia Sundblad, Roger Sandström, Arvid Bäcknert 

1. Ordförande förklarar mötet öppnat - Carin 
Uppstart, presentationsrunda och genomgång av agendan 

 

2. Genomgång av föregående protokoll - Sofia 
Gick igenom förra protokollet och det var inga ändringar. Lägger det till handlingarna. 
 

3. Ekonomirapport - Jan-Erik 
Vi har i dagsläget 72 060 kr på kontot. Det blev två fakturor från Dustin då de inte kunde 

leverera alla varor, en faktura på 13 933 kr så en ny order gjordes för utrustningen som 

saknades och sedan fick vi en återbetalning på 11 867 kr. För att kunna köpa utrustningen så 

behövdes det göras ett företagskonto och betala i förväg. 
 

4. Pågående frågor 

a) Utrustning till tävlingar - Carin, Arvid, Jan-Erik och Sofia från styrelsen samt Yngve 

träffades förra söndagen, den 16 mars för att starta upp och sätta ihop all utrustning som 

vi har köpt in. Tanken är att klubbar ska kunna låna hela kitet vid tävlingar så vi ville se till 

att allt fungerade och var i sin ordning. All utrustning märktes och packades ihop för att 

nu förvaras hos Sandvikens AK. Några saker behöver vi komplettera med som till exempel 

en kabel till skrivaren och skruvmejsel. Vi ska göra en checklista att användas vid utlåning 

och vid återlämnandet samt en manual för hur allt schematiskt ska sättas upp vid tävling. 

Nästa tävling är i Bollnäs den 17 maj där allting kan testas.  
 

b) Instagram - NorthPowerlifters - Det finns ett konto som Felix Brandt och Markus 

Renström från Gävle KK startade för några år sedan som heter NorthPowerlifters. Det är 

inte SNSF officiella instagram-konto utan ett konto de har drivit för att visa våra lyftare i 

Södra Norrlands distriktet. Just nu är kontot vilande och frågan har kommit upp om SNSF 

ska driva kontot vidare. Roger tycker att vi ska ha Youtube vid tävlingar istället. Övriga i 

styrelsen tycker inte att Instagram eller YouTube är det mest  prioriterade just nu att 

arbeta med. Många av klubbarna i distriktet har egna instagram-konton och ibland 

ordnar Youtube-sändningar vid tävlingar så det är inget styrelsen behöver arbeta med 

just nu. Vi beslutar att frågan och kontot får vara vilande så länge. 
 

c) Läger under året? - Vi beslutar att ta upp det på nästa möte.  
 



5. Tävlingar 

a) Kommande tävlingar inom den närmsta tiden är Norrländska 5-6 april och nästa 

serietävling, serie 2 är i Bollnäs den 17 maj. 

 

6. Info från SSF/övriga distriktsförbund - Carin 

a) Tävlingskommittén i SSF har en arbetsgrupp som arbetar med tävlingssystemet och 

databasen och ser just nu över hanteringen och hur rekord ska kunna finnas i 

databasen, både svenska rekord men även distriktsrekorden. Detta för att lättare kunna 

uppdatera och hålla reda på alla rekord för att slippa den manuella hanteringen samt för 

att kunna spara historik bättre.  
De har sett över kriterier för rekord, att tävlingen är på rätt nivå, vad det är för 

ålderskategori, vikt och resultat samt om det är flera tävlingar samtidigt så måste man 

hålla reda på vem som slog rekordet först. Arbetsgruppen tittar på olika förslag på hur 

det ska vara och hur det ska ske rent tekniskt -  som till exempel att ett rekord tas flera 

gånger under en och samma tävling kan man visa vilken lyftare som gjorde rekordet i 

vilket lyft (första, andra eller tredje) eller bara visa det senaste rekordet. En 

rekommendation från dem är att svenska rekord får sättas på SM och uppåt (dvs även 

EM, VM) samt distriktsrekord på DM och uppåt. 
 
Vi i SNSF-styrelsen tycker det låter som ett bra förslag att ha en databas som kan sköta 

allting och inte som vi har nu, en manuell hantering i Excel-fil, samt att rekord bara kan 

slås på mästerskap. Vi tror att statusen kan höjas på distriktsmästerskapen om vi tillåter 

att distriktsrekord bara kan sättas på DM och inte som nu även vid serietävlingar.   
Tills tävlingskommittéens arbete är klart med databasen så fortsätter Arvid på det han 

har påbörjat med att ändra layouten för Excel-filen. 

b) Möte - distriktsledarforum är nu på torsdag den 27 mars. Carin är bortrest då och kan 

inte närvara så Arvid kliver in och sitter med i mötet istället.  

 

7. Övriga frågor 

a) Boka in möte för genomgång av SNSF hemsida.  
Carin ska visa Sofia och Arvid hur hemsidan kan uppdateras. Möte bokas 28 april kl 

19.00 
 

8. Actions  
 Köpa in det som fattades i tävlingsutrustningen samt göra checklista vid utlåning och 

schematisk bild av hur det ska kopplas ihop - Carin  

Boka in möte för genomgång av SNSF hemsida - Carin 

Distriktsrekord i excel-filen - Arvid 
 

9. Nästa möte  

Måndag 5 maj kl 19.00 via Teams 
 

 


